



Upcoming Sewer Main Construction – Hartford Avenue between Powers Street and McGregor Street, and Andrews Avenue

Starting the week of July 8, 2024, the City of Winnipeg will begin work to install new land drainage sewer pipes to help protect homes and businesses in this area from basement flooding. The new sewers will also help protect the water quality of our rivers and Lake Winnipeg by reducing the frequency of combined sewer overflows.

This work will take approximately one month and will include installing new sewers on:

- Hartford Avenue between Powers Street and McGregor Street.
- Andrews Street between Hartford Avenue and Belmont Avenue.

During construction

Your water, sewer and recycling and garbage collection services will be maintained throughout this project.

We ask that you and your family please stay away from the construction site for safety reasons. This project may also restrict some parking and traffic in your area. We understand that this may cause you some inconvenience and we thank you for your patience.

Once we have completed our work, we will restore any damaged boulevard and pavement areas as soon as possible.

Please contact Blair Cockrell of AECOM by phone at 204-928-8431 or email at blair.cockrell@aecom.com with any project concerns or questions.

Construction d'égout collecteur – L'avenue Hartford entre les rues Powers et l'avenue McGregor, et l'avenue Andrews

À partir de la semaine du 8 juillet 2024, la Ville de Winnipeg entreprendra des travaux visant à installer des nouveaux tuyaux d'égout de drainage des terres afin d'aider à protéger les domiciles et les entreprises du secteur contre les inondations de sous-sol. Les nouveaux égouts aideront aussi à protéger la qualité de l'eau dans nos rivières et du lac Winnipeg en réduisant la fréquence des débordements d'égout unitaire.

Ces travaux dureront environ un mois et comprendront ce qui suit:

- L'avenue Hartford entre la rue Powers et la rue McGregor
- La rue Andrews entre l'avenue Hartford et l'avenue Belmont

Pendant les travaux

Vos services d'eau, d'égout, et de ramassage du recyclage et des déchets continueront pendant ce projet.

Nous vous demandons, à vous et à votre famille, de rester à l'écart du chantier pour des raisons de sécurité. Ce projet pourrait également restreindre le stationnement et la circulation dans votre zone. Nous comprenons que cela pourrait présenter un inconvénient pour vous, et nous vous remercions de votre patience.

Une fois que nous aurons terminé les travaux, nous réparerons toute zone endommagée du terre-plein, du trottoir et de la chaussée dès que possible.

Si vous avez des préoccupations ou des questions, veuillez composer Blair Cockrell d'AECOM au 204-928-8431 ou envoyer un courriel à blair.cockrell@aecom.com